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Protokół nr 31/17 

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego w dniu 22 maja 2017 r. 

 

I część posiedzenia komisji odbyła się o godz. 14.00 Komisja udała się z wizytacją do 

mieszkań socjalnych. 

II część posiedzenia komisji odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229)  

w Kędzierzynie-Koźlu od godz. 15.30.  

 

 

Ad 1-2. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 15.30), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna. 

 

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 3 członków komisji 

(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

2. Maja Mrożek-Dobber - zastępca Kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

 Socjalnych i Zdrowia. 

3. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Rekreacji.  

4. Mikołaj Miścicki -  radca prawny. 

5.   Stanisław Węgrzyn- dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w     

   Kędzierzynie-Koźlu. 

6.   radna Halina Mińczuk, 

7.   radny Ryszard Masalski, 

8.   mieszkanka  

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poinformowała, że w pierwszej części od  

godz. 14.00 posiedzenia członkowie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle udali się na wizję lokalną mieszkań socjalnych  

w Kędzierzynie-Koźlu. Komisję oprowadzał p. Stanisław Węgrzyn dyrektor Miejskiego 

Zarządu Budynków Komunalnych. Komisja zapoznała się ze stanem technicznym mieszkań 

socjalnych. W posiedzeniu wyjazdowym uczestniczyli również p. Wojciech Jagiełło  zastępca 

Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych oraz p. Maja Dobber - Mrożek 

zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia.  

  

 Przyjęcie porządku obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2)  Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie Protokołu nr 30 z 21 kwietnia 2017 r.  

4) Sprawozdanie za 2016 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020".  

5) Analiza zasobów komunalnych gminy Kędzierzyn-Koźle. Sprawozdanie z bieżącej 

sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich zarządzaniem przez 

Miejski Zarząd Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 
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6) Zaopiniowanie dwóch petycji z dnia 11 kwietnia 2017 r. i 13 kwietnia 2017 r. 

dotyczące tej samej sprawy i zawierające postulat wprowadzenia jednakowych zmian 

uchwały Rady Miasta w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. Zgodnie z art. 11 ust. 1 U.o.p. 

podane okoliczności uzasadniają łączne rozpatrywanie ww. petycji (petycja 

wielokrotna).   

7) Sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2016. 

8) Wniosek PMS.7140.2.41.2017 o wskazanie pracownikowi naukowemu Instytutu 

Ciężkiej Syntezy Organicznej w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu 

Gminy na  czas trwania stosunku pracy. 

9) Wniosek PMS.7140.2.47.2017 o wskazanie funkcjonariuszowi policji lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na  czas trwania stosunku pracy. 

10) Sprawy bieżące - do wiadomości komisji lista wnioskodawców uprawnionych  do 

wynajęcia lokalu socjalnego. 

11) Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poinformowała, że  porządek obrad proponuje 

uzupełnić ponieważ wpłyną materiał dodatkowy - inicjatywa uchwałodawcza radnego 

Ryszarda Masalskiego tj. apel do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz Prezesa Rady 

Ministrów w przedmiocie wprowadzenia zmian w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 

społecznej, który zaproponowała wprowadzić do porządku obrad komisji jako punkt 5a.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji poddała pod głosowanie uzupełniony porządek obrad Komisji 

Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  

  

 Komisja jednogłośnie (3 głosy ,,za”) przyjęła zaproponowany porządek obrad do realizacji.   

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3) Sprawozdanie za 2016 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020".  

4) Analiza zasobów komunalnych gminy Kędzierzyn-Koźle. Sprawozdanie z bieżącej 

sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich zarządzaniem przez 

Miejski Zarząd Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

5) Przyjęcie Protokołu nr 30 z 21 kwietnia 2017 r.  

5a)Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystosowania apelu do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej oraz Prezesa Rady Ministrów w przedmiocie wprowadzenia 

zmian w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, 

6) Zaopiniowanie dwóch petycji z dnia 11 kwietnia 2017 r. i 13 kwietnia 2017 r. 

dotyczące tej samej sprawy i zawierające postulat wprowadzenia jednakowych zmian 

uchwały Rady Miasta w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. Zgodnie z art. 11 ust. 1 U.o.p. 

podane okoliczności uzasadniają łączne rozpatrywanie ww. petycji (petycja 

wielokrotna).   
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7) Sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2016. 

8) Wniosek PMS.7140.2.41.2017 o wskazanie pracownikowi naukowemu Instytutu 

Ciężkiej Syntezy Organicznej w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu 

Gminy na  czas trwania stosunku pracy. 

9) Wniosek PMS.7140.2.47.2017 o wskazanie funkcjonariuszowi policji lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na  czas trwania stosunku pracy. 

10) Sprawy bieżące - do wiadomości komisji lista wnioskodawców uprawnionych  do 

wynajęcia lokalu socjalnego. 

11) Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.   

Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poinformowała, że radni otrzymali obszerny 

dokument dotyczący analizy zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle, poprosiła o 

zadawanie pytań w tym temacie. 

 

Radna Ewa Odulińska zapytała, ile jest mieszkań i lokali komunalnych, jakie są kwoty 

zaległości na dzień dzisiejszy, czy są wdrożone procedur by zmniejszyć zaległości i czy 

zaległości rzeczywiście się zmniejszają. Co znaczy słowo ,,poślizg" w przedstawionym 

materiale.   

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że sprzedażą zajmuje się Wydział GNP. Natomiast użyte słowo 

,,poślizg" wynika z przyczyn formalno-prawnych. Znaczy iż w wielu mieszkaniach są 

nieuregulowane stosunki własnościowe, w ramach przeliczonych udziałów, lecz w wielu 

budynkach sprzedaż została wstrzymana do czasu uregulowania. Aby uniknąć w ogóle 

zablokowania sprzedaży, podjęto decyzję o sprzedaży lokali wg.  inwentaryzacji, natomiast 

problem niedokładnych udziałów zostanie rozwiązany do czasu i po zakończeniu sprzedaży 

ostatniego lokalu. Wszyscy właściciele są zobowiązani podpisać stosowne aneksy (lecz jeden 

chciał drugi nie chciał lub ktoś zmarł) i postawał poślizg w sprzedaży. Dlatego powstał 

problem po stronie sprzedaży. Problem leży po stronie byłych i obecnych najemców. Problem 

trwają już  kilka lat.  

  

Radna Ewa Odulińska zapytała ile jest mieszkań, wniosków oraz jak długo się czeka. Czy jest 

to powiązane ze wspólnotami, czy są to duże wspólnoty. Ponieważ mieszkańcy skarżą się na 

długi czas oczekiwania.    

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że sprawa dotyczy 800 mieszkań z czego 1/3 mieszkań jest w 

zasobie MZBK oraz dotyczy czterech wspólnot. Poinformował, że stale rośnie zadłużenie, 

niekiedy jest dziedziczne. Procedury trwają bardzo długo oraz są kosztowne i wszystkie koszy 

obciążają gminę. Weszło nowe prawo karne, które zakazuje odcinanie mediów w lokalach.  

 

Radna Ewa Odulińska poinformowała, że są mieszkania socjalne lecz nie ma środków na ich 

remont.  
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Ryszard Masalski  w związku ze słowami dyrektora Stanisława Węgrzyna uważa, że ludzie 

nauczyli się żyć, nie płacąc. Uważa, że lokale socjalne mają za wysoki standard. Powinno się 

budować lokale socjalne o obniżonym standardzie. Ludzie w mieszkaniach socjalnych płacą 

za prąd z obawy przed odcięciem. Natomiast w mieszkaniach gminnych ludzie się nie 

martwią, ponieważ za wszystkie media płaci gmina. Proponuje budować mieszkania socjalne 

na odludziu, zgodnie z kryteriami określonymi w ustawie.  

 

ad  vocem Halina Mińczuk poinformowała, żałuje, że  radny nie uczestniczył w wyjeździe i 

przeglądzie lokali, zobaczyłby różny standard mieszkań, stan mieszkań, wielkość i 

lokalizacje. Nie można proponować takich wniosków, iż lokale mają być w nieprzyjaznym 

otoczeniu, gdyż ustawa określa metraż i standard. Na ulicy Dąbrowszczaków 9 został 

wybudowany budynek socjalny, zadbano, aby metraż się zgadzał, ale mieszkańcy nie dbają o 

lokale. Pomieszczenia są małe, metraż został narzucony przez ustawę oraz wszystko musi być  

zgodne z Prawem Budowlanym.  

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że to nie jest wina radnych lecz Prawa Budowlanego.   

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poinformowała, że żyjemy w XXI wieku oraz 

musimy przestrzegać prawa.  

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że eksmisja z lokalu również bardzo dużo kosztuje gminę. 

Wzrasta wtedy zadłużenie gminy. Komornik rozpocznie eksmisję dopiero kiedy na jego konto 

wpłyną pieniądze.   

 

Mieszkanka uczestnicząca w posiedzeniu komisji poinformowała o swojej trudnej sytuacji 

mieszkalnej, od 14 lat zajmuje mieszkanie bezumownie. Poprosiła o pomoc w rozwiązaniu 

sytuacji. Zalega z czynszem ze względu na obecnie trudną sytuację finansową.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna, poinformowała, że rozumiemy trudne sytuację 

życiowe w których każdy z nas  może się znaleźć.  

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że mieszkańcy odpracowują długi, koszą trawę, wykonują 

remonty lub myją klatki schodowe.  

 

Grażyna Radka popiera działania MZBK, który daje możliwość odpracowania długu.  

W zeszłym roku mieszkańcy odpracowali dług w wysokości ponad 200 tys. zł. Każdy w 

swoim życiu może znaleźć się w trudnej sytuacji życiowej.  

 

Halina Mińczuk poinformowała, że MZBK proponuje możliwość odpracowania długu 

osobom zamieszkałym w lokalach socjalnych i komunalnych. MZBK współpracuje z 

Wydziałem PMS, kiedy mieszkańcy pozostają w trudnej sytuacji życiowej proponują 

rozwiązania i proponują mieszkańcom, zamianę lokali na mniejsze, MZBK wychodzi na 

przeciw potrzebom mieszkańców. Rodziny spłacają swoje długi poprzez odpracowanie 

zaległości. Wielu ludzi jest nieporadnych życiowo i MZBK pomaga w trudnych sytuacjach   .   

 

Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w   

Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że do prac utrzymania zieleni miejskiej ma tylko dwóch 
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pracowników, również  mieszkańcy którzy odpracowują swój dług pomagają w pielęgnacji 

zieleni na terenie miasta.  

 

ad vocem  Ryszard Masalski dodał, że wiele osób nie płaci z powodu braku środków 

finansowych, ale są też tzw. ,,cwaniaki" którzy doskonale znają swoje prawa i dla tego nie 

płacą. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. analizę.  

  

Ad 4.   

Sprawozdanie za 2016 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020".  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna, poinformowała, że członkowie otrzymali ww. 

sprawozdanie, nikt nie zgłosił się do dyskusji, ponieważ temat został poruszony w 

poprzednim punkcie, wobec czego poinformowała, że Komisja zapoznała się i przyjęła ww. 

sprawozdanie.  

 

Ad 5. 

Przyjęcie Protokołu nr 30 z dnia 21 kwietnia 2017 r. 

 

Komisja bez uwag przyjęła Protokół nr 30 z dnia 21  kwietnia 2017 r.(przez aklamację)  

 

Ad 5a.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystosowania apelu do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej oraz Prezesa Rady Ministrów w przedmiocie wprowadzenia zmian w ustawie z dnia 

12 marca 2004 r. o pomocy społecznej - stanowiącą inicjatywę uchwałodawczą Ryszarda 

Masalskiego. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna oddała głos autorowi petycji Ryszarda 

Masalskiego.  

 

Ryszard Masalski poinformował, że od początku kadencji zabiega, aby gminy przeszły na 

pomoc wydatkową a nie rozdawniczą. Prowadził rozmowy z dyrekcją MOPS lecz nie 

ustalono konkretnego stanowiska, wręcz pozostają w rozbieżności. Zapisy w Ustawie 

Społecznej które mówią o pracach socjalnych umożliwiają zastosowanie w stosunku do osób  

o zdrowych,  bezrobotnych uzyskanie dochodu za konkretną pracę na rzecz gminy, przez 

pomoc warunkową. Lecz MOPS z tymi poglądami nie zgadza się.  Proponuje zmienić 

politykę pomocy społecznej. Przedstawiony apel stanowi konkretne formy pomocy. Radni 

otrzymali dwie opinie prawne, jedna odnosi się do kwestii formalno prawnych, natomiast 

drugiej opinii nie rozumie ponieważ jest nie na temat, wykracza poza możliwości Prezydenta, 

ponieważ projekt uchwały nie jest skierowany do Prezydenta. Gdyż jest skierowany do 

Sejmu. Proponuje nie brać pod uwagę opinii Prezydenta Miasta, gdyż jest nie ma temat.  

 

Halina Mińczuk poinformowała radnego, że MOPS musi się opierać na zapisach konstytucji. 

Zapytała o opinie MOPS-u. Proponuje radnemu, aby z takim apelem wystąpił samodzielnie 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz Prezesa Rady Ministrów. Zapytała jak będzie 

wyglądała weryfikacja osób czy są zdrowe oraz kto poniesie koszty badań lekarskich.  
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Ryszard Masalski uważa, że opinia Prezydenta Miasta jest nie ma temat. Również nie było to 

zapytanie do Prezydenta Miasta a do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz Prezesa Rady 

Ministrów o zmianę w przepisach prawa. 

 

Mikołaj Miścicki wyjaśnił, że opinia Biura Prawnego odnosi się do zapisów formalno 

prawnych i jeżeli radny zastosował autopoprawkę to zapisy uchwały będą poprawne. 

Natomiast MOPS w opinii prawnej wypowiedział się do kwestii merytorycznych. Radny 

proponuje dać opiece społecznej pewną władzę lecz opinia wskazuje, iż MOPS nie popiera 

zaproponowanych działań. MOPS pochwala obecną politykę kontraktu socjalnego, uważa, że 

jest to dobry i sprawiedliwy instrument, dla osób którzy chcą być aktywizowani. Stanowisko 

MOPS jest ważne ponieważ  jest to stanowisko praktyków. Lecz nie jest to stanowisko 

dyskwalifikujące propozycję radnego, lecz jest jedynie głosem w dyskusji. Nie ma przeszkód 

aby procedować ww. apel.  

 

Grażyna Radka uważa, że Rada Miasta powinna działać w imieniu wszystkich mieszkańców 

również tych biednych lub nieporadnych życiowo ale w ramach przepisów prawa i zapisów 

Konstytucji.  Wstrzyma się w czasie głosowania, ponieważ w ramach wykonywanej pracy 

zawodowej, poznała różne sytuacje życiowe w której znaleźli się ludzie. 

 

Mieszkanka poinformowała o sytuacji sąsiadki której cała rodzina żyje na koszt pomocy 

społecznej.  

 

Ewa Odulińska poprosiła o nie ocenianie innych osób i nie przedstawianie sytuacji życiowych 

innych osób. Kolejno odniosła się argumentów przedstawionych przez Ryszarda Masalskiego, 

gdzie proponuje pomoc opartą na wolontariacie, obawia się czy nie trzeba będzie zatrudnić 

kolejnych pracowników, zastanawia się kto pokryje koszt badań lekarskich. Zastanawia się 

czy można zmusić beneficjenta pomocy społecznej do wykonania badań lekarskich 

poświadczających stan zdrowia. Dodała, że z przygotowanej opinii Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej wynika, że jest już wiele form pomocy i programów dla beneficjentów. 

Również Miejski Zarząd Budynków Komunalnych proponuje pomoc i można odpracować 

zadłużenia.  Lecz nie  wszystkie osoby można zmusić do pracy oraz odpracowania swojego 

długu. Takimi apelami nie zwalczymy problemu. Również jako gmina współpracujemy z 

Powiatowym Urzędem Pracy, gdzie dla beneficjentów proponowane jest wiele form pomocy 

z różnych źródeł. Według radnej dla osób potrzebujących są przygotowane i realizowane 

różne form i metody pomocy. Przygotowany apel na dzień dzisiejszy jest nie zgodny z 

Konstytucją.  

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej przedstawił swoje 

stanowisko i nie popiera apelu. Lecz jeżeli apel ma być skuteczny to trzeba wiedzieć czy ten 

mechanizm przyniesie jakikolwiek skutek. A ten apel nie przyniesie oczekiwanego skutku. 

Lecz szanuje ideę radnego. Warto byłoby by ta idea było samodzielnie realizowana.  

Bo będzie skutecznie docierać. Jeżeli tylko jedna Rada Miasta spośród wielu gmin wystosuje 

apel do uchwałodawcy to taki apel nie będzie skuteczny. Od dłuższego czasu są 

podejmowane merytoryczne rozmowy, radny próbował  przekonać do swojego pomysłu wiele 
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instytucji min. MOPS. Zmuszenie ludzi do aktywności w obecnym świecie jest szczególnie 

trudne. Ludzie są nastawieni na materialną stronę życia.  Należy wzmacniać mechanizmy 

edukacyjne.  

 

Ryszard Masalski wyjaśnił, że apel dotyczy takich zmian o pomocy społecznej, aby osoby 

bezrobotne ale zdrowe wykonywały prace porządkowe. Nie mówi o aktywizacji osób 

bezrobotnych. Lecz aby pomoc społeczna nie była rozdawnicza a warunkowa.   

 

Halina Mińczuk dodała, że zatrudniając osoby należy zapewnić im wiele rzeczy np. ubrania 

robocze, pomieszczenia socjalne, opiekuna, a to wszystko wiąże się z kosztami które będą 

dużo wyższe niż kwota zarobku bezrobotnego (zaproponowana kwota 250 zł ).   

 

Wobec wyczerpania dyskusji wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna poddała pod 

głosowanie ww. apel.  

Komisja stosunkiem głosów:  

1 głos ,,przeciw", 

2 głosy ,,wstrzymujące się" 

głosów ,,za" nie było,  

ww. projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii komisji. 

 

,,przeciw" była  p. Ewa Odulińska 

,,wstrzymały się" p. Sylwia Artuna, p. Grażyna Radka,  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna oraz radca prawny Mikołaj Miścicki poprosili 

mieszkankę o nie przekazywanie domysłów i pomówień dotyczących innych osób, 

szczególnie sąsiadów.  

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie dwóch petycji z dnia 11 kwietnia 2017 r. i 13 kwietnia 2017 r. dotyczące tej 

samej sprawy i zawierające postulat wprowadzenia jednakowych zmian uchwały Rady Miasta 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. (petycje stanowią załącznik do nin. Protokołu) 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna otworzyła dyskusję. 

 

Mikołaj Miścicki wyjaśnił, że ww. petycje są  niezgodny z prawem. Ponieważ abstrahują od 

podstaw gospodarowania lokalami.  

 

Ewa Odulińska czytając tę petycję zapoznała się z  kolejnym problem ludzkim, mieszkaniec 

nieznacznie przekracza próg dochodowy lecz zgodzi się z panem mecenasem, że jeżeli 

zaczniemy zmieniać uchwałę i mieszać to zaczniemy tworzyć precedensy, oraz trudno będzie 

ustalić jakie kryterium przyjąć.  

 

Ryszard Masalski nie zgodził się z przedstawionymi argumentami. Uważa, że należy pomóc 

osobie biednej, zdyscyplinowanej lecz balansującej na pograniczu biedy i samodzielności, 
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która nieznacznie przekracza kryterium dochodowe. Proponuje poszerzyć kryterium 

dochodowe. Wtedy tego typu apeli  nie będzie.  

 

Radna Halina Mińczuk proponuje nie zmieniać zapisów uchwały. 

 

Mieszkanka poinformowała, że jest autorką petycji, nieznacznie przekracza kryterium 

dochodowe, prosi o zadbanie o mieszkańców znajdujących się w takiej sytuacji.  

 

Sylwia Artuna również nie proponuje zmieniać zapisów uchwały. 

 

Mikołaj Miścicki wyjaśnił, że nigdy nie zostanie przygotowany idealny projekt spełniający 

wszystkie kryteria, bo zawsze znajdzie się osoba niezadowolona z określonych kryteriów i 

zasad.  

 

Sylwia Artuna poddałą pod głosowanie ww. petycje i zawierające postulat wprowadzenia 

jednakowych zmian uchwały Rady Miasta w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Komisja stosunkiem głosów:  

3 głosy ,,przeciw", 

głosów ,,wstrzymujących się" nie było 

głosów ,,za" nie było,  

ww. petycje nie uzyskały pozytywnej opinii komisji. 

,,przeciw" była  p. Ewa Odulińska,  Sylwia Artuna, p. Grażyna Radka,  

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2016. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  

 

Sylwia Artuna  ogłosiła przerwę w obradach do 30 maja 2017 r. o godz. 13.30 

po przerwie 

II część posiedzenia w dniu 30.05.2017 r. o godz. 13.30 

Otwarcia posiedzenia (godz. 13.30), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała wiceprzewodnicząca komisji Sylwia Artuna. 

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 

(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:. 

Maja Mrożek-Dobber - zastępca Kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia. 

Halina Mińczuk - radna  
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Ad 8.  

Wniosek PMS.7140.2.41.2017 o wskazanie pracownikowi naukowemu Instytutu Ciężkiej 

Syntezy Organicznej w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas 

trwania stosunku pracy. 

 

Sylwia Artuna  otworzyła dyskusję w ww. sprawie.  

 

Maja Mrożek-Dobber - zastępca Kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia uzupełniła przedstawione informację. 

 

Ewa Odulińska zapytała o liczbę wolnych mieszkań służbowych. 

 

Maja Mrożek-Dobber - zastępca Kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia wyjaśniła, że jest 5 wolnych mieszkań służbowych. 

 

W dyskusji wzięły udział Ewa Odulińska, Halina Mińczuk, Grażyna Radka, Sylwia Artuna.  

 

Sylwia Artuna podała pod głosowanie wniosek PMS.7140.2.41.2017 o wskazanie 

pracownikowi naukowemu Instytutu Ciężkiej Syntezy Organicznej w Kędzierzynie-Koźlu 

lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała wniosek 

PMS.7140.2.41.2017 o wskazanie pracownikowi naukowemu Instytutu Ciężkiej Syntezy 

Organicznej Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy. 

 

Ad 9.  

Wniosek PMS.7140.2.47.2017 o wskazanie funkcjonariuszowi policji w Kędzierzynie-Koźlu 

lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy. 

 

Sylwia Artuna  otworzyła dyskusję w ww. sprawie.  

 

W dyskusji wzięły udział Ewa Odulińska, Halina Mińczuk, Grażyna Radka, Sylwia Artuna.  

 

Sylwia Artuna podała pod głosowanie wniosek PMS.7140.2.47.2017 o wskazanie 

funkcjonariuszowi policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy. 

 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała wniosek 

PMS.7140.2.47.2017 o wskazanie funkcjonariuszowi policji w Kędzierzynie-Koźlu lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy. 
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Ad 10.  

Sprawy bieżące. 

  

1. Lista wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  

Komisja przyjęła do wiadomości ww. listę. 

 

2. Radna Halina Mińczuk poinformowała, że w ramach badań profilaktycznych wykonywane 

są badania dot. przepływu żył, w pracowni przy ul. Judyma. Badania są nieprawidłowo 

przeprowadzane, trwają jedynie pół minuty, w pierwszej kolejności z badań korzystają 

pacjenci szpitala, kolejno osoby korzystające z pomocy pogotowia, a po długim czasie 

oczekiwania do badań zapraszani są mieszkańcy gminy. Mieszkańcy otrzymują mało 

wiarygodne wyniki. Poprosiła o zajęcie się  ww. problemem.  

 

3. Kolejny termin komisji został ustalony na 19 czerwca 2017 r. o godz. 16.00 

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji – Sylwia 

Artuna podziękowała za aktywne uczestnictwo i zamknęła posiedzenie komisji. 

   

         

 

       WICEPRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

         Sylwia Artuna 
Protokołowała Anna Dworaczek 


